
  

        

 

Aan Provincie Limburg  

T.a.v. het college van Gedeputeerde Staten  

Postbus 5700  

6202 MA Maastricht 

 

Maastricht, 1 november 2023 

 

Betreft: schriftelijke vervolgvragen UNESCO aanvraag grensoverschrijdend natuurpark Kempen-
Broek 

 

Geacht College, 

Wij hebben de beantwoording van de schriftelijke vragen Grensoverschrijdend natuurpark "Kempen-
Broek" van 1 november 2023 tot ons genomen. Als gevolg hierop hebben wij de volgende 
vervolgvragen: 

1) Heeft uw College van Gedeputeerde Staten het besluit genomen om de aanvraag voor het 
UNESCO Biosfeergebied voor Kempen-Broek niet te steunen? Zo ja, wat is hierbij de 
argumentatie? Zo neen, was de gedeputeerde dan door het College van GS gemandateerd 
om deze aanvraag niet te ondertekenen of was dit een besluit van de portefeuillehouder 
zelf?  

2) Waarom is er niet voor gekozen hier als College over te besluiten? En is het mogelijk om dat 
alsnog te doen? 

3) Is voor uw college het belang van één sector in deze regio belangrijker dan van andere 
sectoren? 

4) Heeft u vóór het besluit om niet te tekenen contact gehad met de vertegenwoordigers vanuit 
de agrarische sector? 

5) Heeft u vóór het besluit om niet te tekenen contact gehad met de trekkers van dit project?  
6) U schrijft in de beantwoording van de vragen dat de aanvraag vooralsnog niet getekend is. 

Hoe maakt uw college de afweging om de aanvraag alsnog wel of niet te tekenen? Dus: op 
grond van welke kwalitatieve beoordelingscriteria - afgezet tegen het draagvlakcriterium 
onder de genoemde ondernemers - maakt uw College de afweging om al dan niet te 
tekenen? Gelieve in de beantwoording uitputtend uiteen te zetten. 

7) U schrijft in de beantwoording ook dat het draagvlak vanuit de agrarische beroepsorganisatie 
verstevigd moet worden. Wat is nodig om het draagvlak te verstevigen? Verwacht u dat het 
draagvlak er zal komen?  

8) Tot welk besluit komt uw college als het draagvlak van de agrarische beroepsorganisaties 
niet verstevigd wordt? Zal de portefeuillehouder dan wel of niet ondertekenen?  



9) Wanneer bent u van plan de aanvraag definitief wel of niet te tekenen? Is dit op korte of 
lange termijn? Kunt u een tijdspad beschrijven? 

10) Kunt u meer informatie geven over het overleg dat plaatsgevonden heeft tussen de 
boerenbelangenorganisaties van België en Nederland? Om welke organisaties gaat het?  

11) Wanneer verwacht u de genoemde evaluatie klaar te hebben? Met wie worden de 
uitkomsten van dit overleg geëvalueerd?  

12) Hoe en wanneer zijn deze organisaties in het traject betrokken geweest? Kunt u een 
overzicht bieden van de overleggen met álle betrokkenen die plaatsgevonden hebben 
gedurende het proces? Is met alle betrokkenen evenveel overleg gevoerd?  

13) Wat bedoelt u met het antwoord: “Gestuurd wordt om samen met alle betrokkenen in het 
gebied constructief en verbindend samen te werken aan de realisatie van de ambities uit het 
Masterplan, die als basis dient voor de Unesco Biosfeeraanvraag.”? Kunt u deze zin meer 
duiding geven?  

14) Bent u bereid om met de gemeenten Weert en Nederweert om tafel te gaan en uw 
handelwijze en besluit te duiden? 

 

Alvast dank voor de beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn. 

Vriendelijke groeten, 

Kathleen Mertens (GroenLinks) en Marlou Jenneskens (D66) 


